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ACTA DE LA JUNTA ORDINÀRIA DE FACULTAT DEL 15 DE NOVEMBRE DE 2022 

  

DATA DE LA REUNIÓ: Dimarts, 15 de novembre de 2022 

HORA DE LA REUNIÓ: 10 hores 

LLOC:  Sala de Juntes «César Simón» 

DATA DE LA CONVOCATÒRIA:  Divendres, 11 de novembre de 2022 

 

La Junta de Facultat es va reunir en sessió ordinària de 15 de novembre de 2022, amb la participació dels següents 

membres: P. Abella, R. Álvarez, A. R. Calero, C. Calvo,  A. Carratalà, J. C. de Miguel, I. Garcia-Wistädt, D. Giménez-

Folques, M. Izquierdo, S. Maruenda, J. Peris, B. Pozo, A. Ricós, R. Roca, J. Sanmartín i L. C. Souto. Excusen 

l’assistència: J. A. Calañas, B. Clavel, M. J. Coperías, A. Hidalgo, E. Miñano, C. Padilla, D. Palau, B. Pennock i J. 

Ll. Teodoro. 

 

ORDRE DEL DIA: 

 

1. Aprovació, si escau, de les actes corresponents a les Juntes de Facultat dels dies 27 d’abril, 26 de maig 

(dues juntes) i 1 de juliol de 2022. 

2. Informe de Deganat. 

3. Aprovació, si escau, de la modificació de la CCA del Màster en Estudis Hispànics Avançats. 

4. Informe i sol·licitud de suport a l’escrit elaborat pels coordinadors de la prova d’EBAU. 

5. Aprovació, si escau, de la proposta de celebració de les Olimpíades de Lingüística. 

6. Informe de títols propis de la FFTiC i aprovació, si escau, de la proposta dels màsters vinculats a la FFTiC. 

7. Aprovació, si escau, de la proposta de premis extraordinaris del curs 2021-2022. 

8. Altres qüestions. 

9. Precs i preguntes. 

 

ACORDS: 

 

1.  Aprovació, si escau, de les actes corresponents a les Juntes de Facultat dels dies 27 d’abril, 26 de maig 

(dues juntes) i 1 de juliol de 2022. S’aproven per assentiment. 

2. Informe de Deganat. En primer lloc, pren la paraula la Vicedegana d’Internacionalització i Innovació, prof. 

Ana R. Calero; i, en referència a Internacionalització, explica que durant el curs 22-23 el centre hem rebut 

un total de 546 estudiants incoming de primer quadrimestre i anuals. S’estima que en rebrem 212 durant el 

segon quadrimestre. Així mateix, dona les gràcies a Alicia Celda per facilitar-li totes les informacions. I 

aprofita per a comentar que s’han produït diverses incidències, però que s’han solucionat gràcies a la 
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paciència i al bon-fer del personal de l’OREiP-FFTiC, dels i les coordinadores de mobilitat del centre i del 

professorat de la facultat implicat. 

Pel que fa al curs 23-24, explica que del 7 a l’11 de novembre es va celebrar la XX Setmana Internacional 

de la UV. En el nostre centre es van organitzar diferents sessions informatives, una de general i huit per 

titulació, per a l’estudiantat interessat en realitzar una mobilitat el pròxim curs 23-24. El dia 10 de novembre 

vam organitzar, en el marc de la XX Setmana Internacional, la XX edició de l’activitat d’intercanvi lingüístic 

«Tómate un Speed-Cafenet». Dona les gràcies a l’estudiant en pràctiques Olga Tsioka (Universitat 

Capodistríaca d'Atenes) per la seua ajuda i col·laboració en la preparació de l'esdeveniment. 

En referència al Programa Entreiguals: pel que fa al curs 22-23, en la modalitat incoming diu que hem 

comptat amb 25 mentors/es; i en la modalitat nou accés, amb 22 mentors/es. Sergio Maruenda, Dolors Palau 

(coordinadors de nou accés) i Ana R. Calero (coordinadora incoming) donen les gràcies a l’estudiantat 

mentor per tot el treball que estan realitzant en totes dues modalitats. Pel que fa al curs 23-24, el dia 16 de 

novembre acaba el termini perquè el nostre centre s’inscriga en la pròxima edició del programa de mentoria 

Entreiguals. 

Pel que fa al programa FORTHEM, explica que el dia 28 de setembre es va celebrar una sessió informativa 

sobre FORTHEM en el nostre centre, a càrrec del Vicerector d’Internacionalització i Multilingüisme, Carles 

Padilla, i Esther Enjuto (Oficina local FORTHEM). Més informació en https://go.uv.es/w63pk2k I que 

continuem treballant en el disseny del nou grau europeu en el marc de l’aliança: EDLCC. 

En referència a Innovació, durant el curs 21-22: La IV Jornada INNOVATION-ROOMS es va celebrar el 15 

de juliol. Dona les gràcies a la companya i degana Amparo Ricós per fer-se càrrec de la realització de la 

jornada, en estar la vicedegana de baixa mèdica. Per a la II edició de VIRTUAL ROOMS es van gravar 

píndoles en vídeo: 1) Isabel Gutiérrez Koester i Esther Enjuto sobre FORTHEM; 2) Begoña Clavel i Barry 

Pennock sobre intercanvis virtuals; 3) Rosa Giménez, Marco Antonio Coronel i Mayron Cantillo sobre eines 

digitals per a la innovació docent. I els dies 5 i 6 de maig de 2022 tingué lloc la huitena edició del Congrés 

“La renovació docent en l'ensenyament superior”, coordinat per Inés Rodríguez. Pel que fa al curs  22-23, 

es va aprovar la sol·licitud per al PIC 22-23, que constarà de tres activitats: la III edició de VIRTUAL ROOMS, 

la V Jornada de INNOVATION-ROOMS i la novena edició del Congrés “La renovació docent en 

l'ensenyament superior”, coordinat per Inés Rodríguez. 

Pel que fa al programa MOTIVEM 2023, explica que en la reunió del Consell Acadèmic MOTIVEM, celebrada 

el 8 de novembre, se’ns va informar, entre d’altres, de les dates de l’Escola MOTIVEM per al professorat de 

la UV. Les inscripcions podran fer-se entre novembre i desembre. La formació serà bimodal i tindrà lloc entre 

el 16 i el 19 de gener de 2023. La coordinació d’equips MOTIVEM serà del 17 de gener al 5 d’abril de 2023. 

Finalment, i pel que fa a Pràctiques externes, en nom de la prof. Begoña Clavel Arroitia, la vicedegana 

explica que: 

1) El pròxim Fòrum-Ocupació de la FFTiC se celebrarà el 23 de març. 

2) El curs acadèmic 22-23 ha començat amb normalitat, sense incidències quant a l'assignació de places. 

https://go.uv.es/w63pk2k
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3) S'han avaluat i acceptat les sol·licituds de reconeixement de pràctiques. 

4) Els informes de pràctiques de qualitat van ser revisats i aprovats per la Comissió de Pràctiques. 

Acte seguit, pren la paraula el Vicedegà d’Estudis de Grau, prof. Sergio Maruenda, i tracta els següents 

temes: 

A) Modificació del calendari del TFG per aprovació de la Comissió Acadèmica del Centre (SUPRACAT). El 

Vicedegà d’Estudis de Grau informa que la Comissió Assessora d’Estudis de Grau (CAEG) va aprovar el 5 

de juliol el calendari de processos de gestió acadèmica. Arran d’aquesta circumstància, el passat 6 de juliol, 

la SUPRACAT va aprovar la modificació del calendari de TFG per tal d’avançar el lliurament del TFG de 

segona convocatòria al 7 de juliol de 2023, i el tancament de l’acta al dia 17 de juliol de 2023. D’aquesta 

manera, l’alumnat que s’inscriu al Màster d’Educació Secundària compta amb una setmana addicional per 

a poder arribar a temps a l’ordenació de matrícula i (1) poder confirmar la seua acceptació condicionada a 

l’obtenció del títol o (2) poder optar a les places lliures. 

B) Reconeixement de crèdits per activitats de participació universitària. En la mateixa reunió de la CAEG 

s’aprovaren les activitats de participació universitària per al curs 2022-2023. El catàleg és semblant al de 

cursos anteriors amb la incorporació de: 

1) En activitats de solidaritat i cooperació: s’ha inclòs un voluntariat en cooperació i un voluntariat en 

organització de jornades per al desenvolupament d’ODS. 

2) En l’apartat de competències transversals: s’han incorporat activitats d’UV Empren Campus fins a un 

màxim de 2 ECTS de reconeixement. 

És interessant per al nostre centre conéixer que és possible oferir crèdits de participació universitària de 

forma circumstancial per a l’alumnat per a ajudar en l’organització de congressos i jornades científiques. 

C) OCA del curs acadèmic 2023-2024. El Vicedegà d’Estudis de Grau informa que el Consell de Govern del 

passat 25.10.2022 va aprovar els criteris d’OCA per al curs 2023-2024, que ja han arribat als centres. 

Aquests criteris són idèntics als de l’any anterior tret d’una modificació en l’apartat d) de la secció 3.1, relativa 

a les modalitats de docència i capacitat de grup i subgrup. 

En concret, l’anterior text: 

“Si com a resultat d’aquest càlcul resulta una oferta de grups o subgrups superior a l’OCA efectivament 

aplicada en el curs 2021-2022, els centres hauran de justificar la proposta i es revisarà la seua adequació a 

la situació de recursos de les àrees de coneixement i necessitats d’organització de la docència”, 

S’ha substituït per aquest text: 

“Els increments d’oferta de grups o subgrups com a resultat d’aquest càlcul es podran revisar amb els 

centres, en els casos que suposen un augment significatiu de recursos docents en àrees amb dèficit 

estructural de plantilla”. 

És a dir, que l’augment de grups o subgrups no hauran de justificar-se si no suposen un augment significatiu 

de recursos en àrees amb dèficits estructurals de plantilla. Ara bé, el document no especifica que entén per 

significatiu. 
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En tot cas, allò més important per al nostre centre és que l’oferta d’OCA per al curs 2022-2023, segons 

grups, subgrups i modalitat de docència ja ha estat remesa als Departaments, que estan treballant en la 

seua revisió per remetre al Rectorat. 

D) Reformes dels plans d’estudi de Llengües Modernes i les seues Literatures, Traducció i Mediació 

Interlingüística i Estudis Anglesos. El Vicedegà d’Estudis de Grau informa que les comissions de reforma 

dels graus esmentats no s’han reunit aquests mesos per coincidir amb la visita de la comissió de 

reacreditació dels títols del centre, estalviant una major càrrega de treball a les comissions implicades. Les 

reunions es reprendran tan bon punt passe la reacreditació i d’aquesta manera es puguen incorporar, si 

escau, les recomanacions de la comissió de reacreditació d’AVAP. 

E) FORTHEM: Grau Europeu en Llengües, Cultures i Comunicació (EDLCC). La proposta de Grau Europeu 

continua avançant i s’ha preparat l’expressió d’interés perquè la UV puga presentar-la a la Generalitat 

Valenciana. En cas d’aprovar-se, continuarà el treball seguint el calendari de processos per a la presentació 

i aprovació de noves titulacions pel Consell de Govern de la UV. Així, si el grau comencés en 2024-2025, la 

proposta de Grau ha d’estar gravada per al 30 de setembre de 2023 per a la seua aprovació pel CG de la 

UV en octubre de 2023. El procés d’acreditació del grau, per tant, es farà des de la UV a ANECA. La resta 

d’universitats del consorci FORTHEM que hi participen (Dijon, Mainz, Riga, Agder) només han de signar un 

document d’adhesió. Tanmateix, la qüestió administrativa no és senzilla i es treballa dins i fora del grup de 

treball. Pel que fa a la proposta acadèmica, el grup ha treballat els darrers mesos en ajustar les 

competències, l’estructura de mòduls, els semestres de mobilitat i el calendari acadèmic en cada universitat. 

En la propera reunió, fixada el proper 2 de desembre de 2022, les universitats del consorci han de lliurar la 

seua proposta d’assignatures per als mòduls. Pel que fa al grup de la UV, treballem en assignar les diferents 

competències i resultats d’aprenentatge als mòduls. Tan bon punt finalitze la reacreditació dels graus, 

convocarem la Comissió Acadèmica del Centre (SUPRACAT) per a informar sobre aquest Grau Europeu 

FORTHEM i demanar la seua implicació en el projecte. 

F) Trau la Llengua. El passat 20 d’octubre de 2022 es va celebrar al Saló de Graus Enric Valor de la FFTiC 

el lliurament de premis de la VI edició del concurs “Trau la Llengua” (2021-2022). El concurs va comptar 

amb la participació de 13 centres d’ensenyament secundari de la CV i 75 alumnes. A petició dels centres, el 

concurs tornarà aquest curs a una modalitat presencial, interrompuda per la pandèmia de la COVID-19. 

Volem agrair enguany la participació de les alumnes del Grau en Periodisme Carolina Viciano Martorell i 

Irene Tortosa, estudiants en pràctiques al Deganat, que han elaborat un reportatge sobre el concurs que 

està disponible al web de la FFTiC. 

G) Programa Entreiguals. El Vicedegà d’Estudis de Grau informa que el Deganat ha rebut comunicació des 

del SEDI del començament de les accions per a la captació de mentores i mentors per al curs 2023-2024, 

tant en la modalitat de nou accés com d’incoming. En breu començaran les accions de difusió del programa 

entre l’alumnat del centre. Pel que fa a la celebració del Programa Conéixer, no tenim a hores d’ara cap 
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notícia sobre la seua modalitat de celebració. Cal recordar que des de la pandèmia, l’alumnat de secundària 

no ha pogut visitar in situ les facultats. 

A continuació, intervé la Vicedegana de Cultura, Igualtat, Polítiques Inclusives i Sostenibilitat, i explica: 

a) En referència a cultura, destaca la co-organització de les Jornades sobre l’Estatut d’Autonomia (26 

Octubre) “40 anys fent país”, amb el VR de Cultura i Societat; també, la pròxima celebració de l’Homenatge 

a César Simón, als 25 anys de la seua mort (11.12.1997) i la lectura de textos oberta a tota la comunitat 

universitària i ciutadana (especialment als col·lectius “poètics”) / Presentació de la nova antologia publicada 

per El Magnànim (2023); i encara, que aviat es demanarà a les direccions de Dept. que faciliten el nom de 

la persona que farà part del comitè organitzador del pròxim congrés de la FFTIC: “Totes les formes de l’aigua: 

formes discursives i pràctiques artístiques”. 

b) En referència a igualtat, que la CPIUV fou el 3.11.2022 i que la CIPI de centre es va reunir abans 

(28.10.22) per tal de proposar les activitats de centre amb motiu del 25N. I també, que des de la CPIUV s’ha 

establert un termini (fins la primera setmana de desembre) per a sol·licitar persones voluntàries per a 

treballar als diversos eixos del IV Pla d’Igualtat de la UV. 

c) En referència a polítiques inclusives, que es realitzà una reunió amb la coordinació de Polymorfia per tal 

d’establir les sessions del cicle cinema  (novembre 2022) i ajudar-los amb l’organització de les jornades de 

recerca sobre gènere (abril 2023). I que s’ha iniciat una col·laboració amb l’AETI per a la sessió dedicada a 

la traducció queer (2.12.22). 

d) Finalment, i en referència a sostenibilitat, que el 1.12.22 se celebrarà el “Dia de la fruita” dins de les 

activitats relacionades amb la Xarxa valenciana de les universitats sostenibles. 

En nom del vicedegà de Postgrau i Investigació, la degana llig el seu informe, que diu així: 

En  relació amb l’àrea de Postgrau, el concurs de pòsters científics de TFM en l’edició del curs 21-22 ha 

quedat desert. Aquesta circumstància s’ha comentat amb les direccions de màster i, tant des del deganat 

com des de les direccions, ha sorgit el compromís d’estar més atents a l’hora d’estimular l’alumnat a 

participar-hi, perquè es pensa que és una bona iniciativa que cal mantenir. Per una altra banda, s’ha demanat 

a les direccions de màster informació sobre els premis extraordinaris de la convocatòria 21-22. Si bé no tots 

disposen d’aquesta informació, podem ara avançar la següent relació: 

· MTCH: Lucía Royo Martí. 

· MILL: Miguel Arche López.  

· MEHA: Irene Castelló García i Ana Piñar Aroca. 

En relació amb l’àrea d’Investigació, la memòria d’investigació s’ha tancat el 8 de novembre amb 

poquíssimes al·legacions per part del professorat. Això no obstant, la comissió d’investigació farà d’ofici 

davant del Rectorat algunes observacions per tal de canviar aspectes del barem que considerem millorables. 

La comissió d’investigació de la facultat es reunirà durant aquest mes per a valorar els resultats i redactar el 

document. Agraeix a la professora Mireia Movellán el seu excel·lent treball com a coordinadora de l’avaluació 

de la memòria, i als representants dels departaments en la subcomissió, la dedicació i rigor. 
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S’informa també que Quaderns de Filologia ha rebut la renovació del Segell de Qualitat FECYT (fins a juliol 

de 2023): l’actualització ha estat publicada en el “Ránking de visibilidad e impacto de revistas científicas 

españolas de Humanidades y Ciencias Sociales”. Per a obtenir la renovació ha estat necessari fer alguns 

canvis en el Reglament de la revista amb l’objectiu de garantir la paritat de sexes en les persones 

encarregades de l’avaluació dels articles. En aquest mateix context ha estat confirmat que se’ns ha atorgat 

la nova Menció de bones pràctiques editorials en igualtat de gènere. 

Durant els últims dies del mes de juliol hem rebut les propostes per QdF 23:  

· Una proposta per a la secció d’Estudis Lingüístics presentada pels professors J. A. Calañas (UV) i María 

José Domínguez (U. Santiago de C.) que porta com a títol “Sustainable and Socially Responsible 

Lexicography - Lexicografía sostenible y socialmente responsable”. 

· Dues propostes per la secció d’Estudis Literaris:  

-Proposta núm. 1, presentada per les professores Silvia Guillamón (UV) i Isabel Clúa Ginés (U. de Sevilla), 

amb el títol “Discursos de género en el cine y la literatura española contemporánea”.  

-Proposta núm. 2, presentada per les professores Begonya Pozo (UV), Julia Haba Osca (UV) i Małgorzata 

Adams-Tukiendorf (Wydział Filologiczny Uniwersytet Opolski, Polònia) amb el títol “La escritura creativa en 

las aulas de Educación Superior: Nuevos escenarios de aprendizaje”. 

La reunió del Consell de Redacció va decidir per majoria aprovar la proposta per Estudis Lingüístics i la 

proposta 2 d’Estudis Literaris.  

Finalment, cal dir que QdF ha renovat també les seues llicències Elsevier que ens permeten aparèixer en 

certes indexacions. 

En últim lloc, pren la paraula la Degana i, en relació amb les reunions del Consell de Govern, informa dels 

següents punts d’interés per al nostre centre: 

• Al Consell de Govern del 11/07/2022 s’aprovaren, a banda d’allò comentat pel Vicedegà d’Estudis: 

- la renovació del professor Ángel López García com a emèrit. 

- la proposta de premis extraordinaris de Doctorat:  

· Doctor GASTON GILABERT VICIANA Tesi doctoral: Música y poesía en el teatro mitológico de Lope 

de Vega 

· Doctora GLORIA UCLÉS RAMADA Tesi doctoral: Atenuación y actividades de imagen en México y 

España a través de marcadores de control de contacto: Un estudio a partir del marcador interactivo 

¿no? 

· Doctora: CLARA MONZÓ RIBES Tesi doctoral: Poética de la acotación en la dramaturgia de Calderón 

de la Barca 

Els donem l’enhorabona. 

- el nomenament de la professora Carolina Moreno-Castro com a membre del Consell Editorial del Servei 

de Publicacions de la Universitat de València. 

• Al Consell de Govern del 29/09/2022 s’aprovaren: 
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- la proposta d’adscripció del MU en Professor/a d'Educació Secundària a la Facultat de Magisteri i la  

d’adscripció del MU en Educació Especial a la Facultat de Filosofia i Ciències de l’Educació. 

- el programa de doble titulació de MU de Traducció Creativa i Humanística de la UV i el Máster de Traduction 

Multimedia  de la Université de Bourgogne,  en Dijon 

- l’aprovació de Ilona Kikbusch, Pascual Leone i Nuccio Ordine (proposta de la nostra Facultat) com a 

Doctors Honoris Causa.  

- l’aprovació dels protocols de Gestió de salut mental i d’Actuacions davant situacions de salut mental. 

- la memòria de l’aplicació de les indicacions fetes en l’informe de l’assessoria jurídica respecte de la plantilla 

per a l’elaboració de convenis per a la realització de voluntariat per part d’estudiants de la UV en entitats 

socials i ONGs. 

• Al Consell de Govern del 25/10/2022 s’aprovaren: 

- el Pla Antifrau 

- la modificació de la RLT del PAS 2022 

També informa que s’ha celebrat en octubre, a nivell de la UV, el I Congrés de Sostenibilitat Curricular. 

En l’àrea de Infraestructures i Economia, la Degana comenta que han arribat els pressupostos per al canvi 

de mobiliari de les aules grans, i suposa un desemborsament important. Al desembre, quan s’aprove el nou 

pressupost de la FFTiC, convocarà a la comissió econòmica del centre. 

En relació amb l’àrea de Qualitat, comenta que s’ha presentat tota la documentació per a la reacreditació 

dels 8 títols de grau i que les visites estan programades el 24 i 25 de novembre (LML, TMI, EEII), 25 de 

novembre (Periodisme i Comunicació Audiovisual) i 29 i 30 de novembre (Filologia Catalana, Filologia 

Clàssica i Estudis Hispànics). En aquest moment estem preparant la visita de les comissions –que serà 

online– amb la presentació de la documentació requerida de les assignatures elegides. 

Recorda que està obert el DOCENTIA per al professorat que ha de demanar un quinquenni i també s’han 

obert les enquestes d’avaluació docent. 

3. Aprovació, si escau, de la modificació de la CCA del Màster en Estudis Hispànics Avançats. Pren la 

paraula la Degana per a explicar que el canvi es limita a substituir el prof. Antonio Hidalgo per la prof. Marta 

Haro; i que els membres de la Junta han disposat de la documentació pertinent. La modificació s’aprova per 

assentiment. 

4. Informe i sol·licitud de suport a l’escrit elaborat pels coordinadors de la prova d’EBAU. La Degana explica 

que, a l’Aula Virtual, hi ha allotjat un document i un power point que han pogut ser consultats pels membres 

de la Junta de Facultat. A continuació, dona la paraula al prof. Salvador Pons, que fa una exposició sobre la 

reforma de l’EBAU proposada pel govern central. Exposa les característiques que tindrà la denominada 

“Prova de madurez”, que ens la que més ens afecta, i dibuixa un panorama desolador. El prof. Emili 

Casanova intervé per a declarar que està d’acord amb tot allò exposat. Però que, no obstant, caldria 

consultar el tema amb el professorat d’ensenyament mitjà. Al fil de les paraules del prof. Pons, la Degana 
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demana permís per a signar un document que s’oposa a aquesta modificació, i la Junta li’l concedeix per 

assentiment. 

5. Aprovació, si escau, de la proposta de celebració de les Olimpíades de Lingüística. Pren novament la 

paraula el prof. Pons i fa una ferma defensa del tema objecte del punt. Opina que es tracta d’una prova 

d’excel·lència que s’hauria d’implementar quan abans. La Junta aprova la seua proposta per assentiment. 

6. Informe de títols propis de la FFTiC i aprovació, si escau, de la proposta dels màsters vinculats a la FFTiC. 

En primer lloc, pren la paraula la Degana per a llegir un fragment de l’informe del vicedegà de Postgrau. A 

més, diu que enguany es presenten dos títols més. Al respecte, en primer lloc cedeix la paraula a la prof. B. 

Pozo perquè presente la proposta de «Màster en Escriptura Creativa» que han elaborat ella i la prof. Júlia 

Haba. D’aquesta manera, la prof. Pozo explica: la configuració dels grups de treball amb representats de 

tots els departaments; l’articulació del pla d’estudis: a) matèries obligatòries (60 crèdits), b) durada: 1 any, i 

c) tipus de docència: presencial; les matèries: a) divisió en diversos blocs entre Fonaments i Elements 

d’escriptura creativa, b) totes responen al format de teoria/pràctica, c) el TFG (12 crèdits) és de caràcter 

creatiu, i d) de moment no estan previstes pràctiques externes; el professorat: a) segons la normativa ha de 

ser un mínim del 25% de la UV. Nosaltres estem en un 40%, per tant quasi la meitat del professorat és de 

la TIC i té un perfil creatiu. La resta correspon a escriptores i escriptors que són referents en els diversos 

àmbits creatius dins del panorama literari actual, i b) totes les matèries s’han organitzat a partir de la 

coordinació del professorat i tots els mòduls tenen PDI responsable per a la supervisió de de totes les 

assignatures del bloc; i la direcció: a) acadèmica: Begonya Pozo i Julia Haba, i b) professional: Alberto 

Torres-Blandina i Pilar Verdú. 

Posteriorment, la Degana cedeix la paraula a la prof. Natàlia Campos perquè presente la seua proposta de 

«Diploma d’especialització en Traducció Especialitzada i Traducció Automàtica». Totes les propostes 

s’aproven per assentiment. 

7. Aprovació, si escau, de la proposta de premis extraordinaris del curs 2021-2022. El prof. Sergio Maruenda 

llig la proposta de premis extraordinaris de grau referents al curs 2021-2022. La Junta de Facultat aprova la 

proposta per assentiment. 

8. Altres qüestions. No n’hi ha. 

9. Precs i preguntes. La prof. Milagros Aleza pregunta per quin motiu s’han acumulat quatre actes sense 

aprovar, la darrera de les quals és del mes d’abril. El secretari li respon que, des del mes d’abril, no s’havia 

fet cap reunió de Junta presencial, que totes havien sigut virtuals. I que les actes pendents no s’aproven en 

juntes virtuals, s’aproven en juntes presencials. D’una altra banda, la Degana es compromet a penjar al web 

de la FFTiC les actes pendents d’aprovació com a provisionals. I diu que, si no s’ha fet durant els darrers 

mesos, ha sigut perquè la nova secretària del Deganat no tenia els permisos oportuns per a fer-ho. 

I sense més assumptes a tractar, la Degana clou la sessió a les 12.05 h. 
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Signat: Rafael Roca Ricart 

Secretari de la Facultat de Filologia, Traducció i Comunicació 
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